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Korte terugblik Raadsplein besluitvormend (Raadzaal) 
Datum 20-12-2021 
Tijd 19:30-22:45 uur 
Locatie Digitaal 
Voorzitter Claudia van Bruggen 
Aanwezigen Sharareh Azimi Nobar, Ruben van de Belt, Evelina Bijleveld, Simone 

Boshove, Claudia van Bruggen, Sylvia Bruggenkamp, Schelto Bus, Jeroen 
Doornbos, Leo Elfers, Jolien Elshof-Rook, Brammert Geerling, Lennart 
Hartman, Selma Hoekstra, David Hof, Ron Klappe, Annemee van de 
Klundert, Margriet Leest, Sylvia  Lefèbre, Reinier Mulder, Jan Nabers, Eildert 
Noorda, Mark Oldengarm, Mart Oude Egbrink, Sonja  Paauw, Guido 
Pasman, Theo  Peenstra, Patrick Pelman, Jacob Raap, Sylvana Rikkert, 
Anja Roelfs, Gerdien Rots, Jan Slijkhuis, Bert Sluijer, Arjan Spaans, Ruth 
Stoorvogel, Johran Willegers en Patty Wolthof 

Afwezigen Wietse de Boer en Ingrid van der Veer 
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Mededelingen 
In verband met de geldende coronamaatregelen vindt dit besluitvormend 
raadsplein digitaal plaats. Bij afwezigheid van de voorzitter de heer Snijders 
wordt de vergadering voorgezeten door de plaatsvervangend raadsvoorzitter 
mevrouw Van Bruggen. Er is bericht van verhindering van mevrouw Van der 
Veer en de heer De Boer. De aanwezigheid van alle overige raadsleden wordt 
bij aanvang door de voorzitter vastgesteld op de bij digitale vergaderingen 
gebruikelijke wijze. 
 
Er zijn drie insprekers. 
De heer Van Dijk (persoonlijke titel) en de heer Van Duinen (namens Aka 
Escape Rooms) spreken in bij agendapunt 14 ‘Vaststellen bestemmingsplan 
Vechtcorridor Noord, Hessenweg 19’. Mevrouw Van ’t Riet (namens De Stad 
verbeeldt) spreekt in bij agendapunt 22 ‘Inzet extra Rijksmiddelen voor Zwolse 
culturele sector t.b.v. financiële schade covid-19 kwartaal 3’. 
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Vaststelling agenda 
Op voorstel van de fractie van D66 besluit de raad om agendapunt 23 ‘Geheim 
voorstel aangaande ruimtelijke ordening’ van de agenda van deze vergadering 
te verwijderen. Er is behoefte aan voorbereidend overleg.  
De agenda wordt overigens ongewijzigd vastgesteld. 
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Bekrachtiging geheimhouding 
Er zijn geen voorstellen voor het bekrachtigen van geheimhouding. 
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Mondelinge vragen te stellen door raadsleden 
Namens de fracties van PvdA, SP, D66 en VVD stelt mevrouw Hoekstra 
vragen over een verruiming van de bufferzone bij de abortuskliniek. 
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De heer De Heer antwoordt dat in reactie op de vele ontvangen mailberichten 
over dit onderwerp, één algemene reactie is gestuurd naar de directeur van het 
Humanistisch Verbond. Deze reactie heeft als strekking gehad dat er in Zwolle 
afspraken over een bufferzone zijn gemaakt waarbij het recht om in het zicht te 
kunnen demonstreren en het recht om in vrijheid de kliniek te kunnen 
bezoeken, beide zijn gerespecteerd. Verder is in de reactie aangegeven dat er 
recent ter plaatse geen wanordelijkheden zijn geconstateerd en dat de vinger 
aan de pols wordt gehouden. De heer De Heer voegt toe dat de gemeente 
geen signalen hebben bereikt van vrouwen die zouden zijn lastiggevallen of 
geïntimideerd. Betogingen ter plaatse worden gemonitord en waar nodig wordt 
handhavend opgetreden. Hij meldt verder geen voorstander te zijn van centrale 
regels ten aanzien van bijvoorbeeld het in acht te nemen uniforme afstanden. 
Het realiseren van afstanden is een kwestie van lokaal maatwerk, waarbij alle 
omstandigheden ter plekke worden meegewogen. De situatie in Zwolle leent 
zich niet goed voor ruime afstanden. 
Mevrouw Hoekstra stelt aanvullende vragen. 
In reactie geeft de heer De Heer aan dat naar aanleiding van de contacten met 
het Humanistische Verbond nog nader onderzoek wordt verricht. Mocht er 
aanleiding toe worden gevonden, dan zullen zeker vervolgacties worden 
ondernomen. 
 
Namens de fractie van de SP stelt de heer Geerling vragen over een 
evenement in het Wezelandenpark op 18 december jl. 
De heer De Heer antwoordt dat het college zich goed kan voorstellen dat de 
gang van zaken waarop in de vragen wordt gedoeld, stuit op onbegrip. Hij stelt 
dat het niet ging om een evenement, maar om een manifestatie. Hij ligt het 
verschil met een evenement toe en legt uit dat een manifestatie slechts in zeer 
uitzonderlijke situaties kan worden verboden. Het coronabeleid van de 
rijksoverheid gaat ten aanzien van manifestaties ook in de eerste plaats uit van 
vrijwilligheid van de organisator. De heer De Heer voegt toe dat de organisatie 
van deze manifestatie is gesproken en dat deze heeft aangegeven de gang 
van zaken te betreuren. Zij beroept zich erop dat de tijd tussen het uitvaardigen 
van de lockdown en deze manifestatie te kort was om nog afdoende 
maatregelen te treffen om de ontstane situatie te voorkomen. De heer De Heer 
geeft aan dat zal worden getracht herhaling van situaties als deze te 
voorkomen door in de toekomst aanvullende voorwaarden te stellen en vooraf 
aanwezig te zijn bij de opbouw van het betreffende terrein. Ook zal vooraf een 
dringende beroep worden gedaan op de verantwoordelijkheid van de 
organisatie. 
De heer Geerlings stelt aanvullende vragen. 
De heer De Heer antwoordt dat gedurende de manifestatie steeds signalen zijn 
afgegeven aan de organisatie en ook door de organisatie aan de deelnemers. 
Verzoeken leidden echter steeds maar kortstondig tot verbetering. De 
manifestatie is om die reden ook voortijdig beëindigd. 
Aanvullend worden vragen gesteld door mevrouw Rots, de heer Willegers, 
mevrouw Bruggenkamp en de heer Mulder. 
De heer De Heer herhaalt in zijn beantwoording dat herhaaldelijk oproepen zijn 
gedaan, waaraan ook wel gehoor is gegeven, maar dat dit uiteindelijk toch niet 
leidde tot het gewenste effect. Hij constateert dat sprake is van uiteenlopende 
belevingen. 
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Ingekomen stukken 
Verzoek van de fracties van VVD en Swollwacht om agendering van de 
informatienota ‘Uitvoeringskader inburgering’ krijgt steun van de fracties van 
VVD, Swollwacht, CDA en SP, de overige fracties geven geen steun. Het 
agenderingsverzoek is verworpen. 
 
De lijst van ingekomen stukken wordt vastgesteld, inclusief de voorgestelde 
wijzen van afdoening. 
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Programma en overzicht onderwijshuisvestingsvoorzieningen 2022 
- Motie 6-1 ’Extra aandacht voor ventilatie in Zwolse scholen’ van de 

fracties van CDA en D66 wordt niet gesteund door andere fracties. Er is 
geen behoefte aan hoofdelijke stemming. De motie is verworpen. 

De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen. 
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Tijdelijke verlaging huurprijs en erfpachtcanon (huurders en erfpachters  
gemeente Zwolle) 
De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen. 
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Bomenverordening 2021 
- Motie 8-1 ‘Betrek burgers bij zieke bomen’ van de fractie van 

GroenLinks wordt voor preadvies naar het college gezonden, nadat 
wethouder Dogger heeft aangegeven dit te zullen koppelen aan de 
evaluatie van de participatie in het kader van het groenbeleidsplan. 

De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen. 
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Regiovisie Huiselijk Geweld IJsselland 
- Motie 9-1 ‘Altijd voldoende bedden beschikbaar’ van de fracties van 

D66, CDA en PvdA krijgt steun van de fracties van D66, CDA, PvdA en 
SP. De overige fracties steunen de motie niet. Er is geen behoefte aan 
hoofdelijke stemming. De motie is verworpen. 

De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen. 
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Publieke taak garantiestelling coöperatie Duurzaam Tolhuislanden 
De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen. 
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SSC ONS Financiële stukken - december 2021 
De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen. 
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Vrijgave deel procesgeld Berkum Energieneutraal vanuit PAW subsidie 
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De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen. 
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Controleprotocol en normenkader rechtmatigheid 2021 
De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen. 
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Vaststellen bestemmingsplan Vechtcorridor Noord, Hessenweg 19 
De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen. 
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Begrotingswijziging gevolgen corona begroting 2021 
De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen. 
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Belastingverordeningen 2022 
- Motie 16-1 ‘Zorgen over bezorgkosten’ van de fractie van de VVD krijgt 

steun van de fracties van VVD, GroenLinks, Swollwacht en 
ChristenUnie. De fracties van CDA, PvdA, D66 en SP steunen de motie 
niet. Er is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. De motie is 
aangenomen. 

De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen. 
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Vaststelling derde periodieke begrotingswijziging 2021 
De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen. 
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Besteding ESF-middelen 
De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen. 
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Onderwijskansenbeleid en verordeningen subsidie 
De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen. 
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Regiovisie IJssel-Vecht beschermd wonen en maatschappelijke opvang 
- Motie 20-1 ‘Geen afbouw beschermd wonen voordat hulp beschermd 

thuis succesvol is’ van de fractie van de SP krijgt steun van de fracties 
van SP en CDA. De fracties van ChristenUnie, GroenLinks, Swollwacht, 
VVD, PvdA en D66 steunen de motie niet. Er is geen behoefte aan 
hoofdelijke stemming. De motie is verworpen. 

- Motie 20-2 ‘Leren van pilots overlast voorkomen in wijken’ van de 
fracties van VVD en Swollwacht wordt raadsbreed gesteund. Er is geen 
behoefte aan hoofdelijke stemming. De motie is aangenomen. 

De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen. 
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Betaalbare woningbouw Breezicht Noord in relatie tot Zwols programma 
betaalbaar wonen 

- Amendement 21-1 ‘Geef betaalbaar wonen voorrang in Breezicht-
Noord’ van de fractie van de PvdA wordt gesteund door de fracties van 
PvdA en SP. De fracties van ChristenUnie, GroenLinks, Swollwacht, 
VVD, CDA en D66 steunen het amendement niet. Er is geen behoefte 
aan hoofdelijke stemming. Het amendement is verworpen. 

- Amendement 21-2 ‘Betaalbare woningbouw Breezicht Noord in relatie 
tot Zwols Programma Betaalbaar Wonen’ van de fracties van CDA en 
D66 wordt gesteund door de fracties van CDA, D66, PvdA en SP. De 
fracties van ChristenUnie, GroenLinks, Swollwacht en VVD steunen het 
amendement niet. Er is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het 
amendement is verworpen. 

- Amendement 21-3, ‘Betaalbare woningbouw Breezicht Noord’ van de 
fracties van ChristenUnie en GroenLinks wordt gesteund door de 
fracties van ChristenUnie, GroenLinks, Swollwacht en VVD. De fracties 
van CDA, D66, PvdA en SP steunen het amendement niet. Er is geen 
behoefte aan hoofdelijke stemming. Het amendement is aangenomen. 

De voorzitter stelt vast dat het geamendeerde voorstel wordt gesteund door de 
fracties van ChristenUnie, GroenLinks, Swollwacht en VVD en dat de fracties 
van CDA, D66, PvdA en SP het voorstel niet steunen. Er is geen behoefte aan 
hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen. 
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Inzet extra Rijksmiddelen voor Zwolse culturele sector t.b.v. financiële 
schade  covid-19 kwartaal 3 
De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen. 
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Geheim voorstel aangaande ruimtelijke ordening 
Verwijderd van de agenda (zie agendapunt 2. Vaststelling agenda). 
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Moties Vreemd aan de orde van de dag 
- Motie 24-1 ‘Geen laagvliegers boven Zwolle’ van de fracties van D66, 

PvdA, SP, CDA, GroenLinks, Swollwacht en ChristenUnie wordt 
raadsbreed gesteund. Er is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. 
De motie is aan aangenomen. 

- Motie 24-2 ‘Kijken naar wat wél kan’ van de fracties van VVD, PvdA, 
Swollwacht, CDA en GroenLinks wordt raadsbreed gesteund. Er is 
geen behoefte aan hoofdelijke stemming. De motie is aan 
aangenomen. 

- Motie 24-3 ‘Doe als Wenen, kies voor een brede sociale huursector’ van 
de fracties van PvdA en SP wordt gesteund door de fracties van PvdA, 
SP, CDA en D66. De fracties van ChristenUnie, GroenLinks, 
Swollwacht en VVD steunen de motie niet. Er is geen behoefte aan 
hoofdelijke stemming. De motie is verworpen. 

- Motie 24-4 ‘Verlaag de huur voor sportverenigingen’ van de fractie van 
het CDA wordt ingetrokken nadat wethouder De Heer uiteen heeft gezet 
welke kwijtscheldingen de sportverenigingen ten deel zijn gevallen. 
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Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.45 uur. 

 


